
  IBK Östhammar styrelsemöte 
2 november, 2020, kl 18:00 
Digitalt möte via Zoom 

 
 
 
Deltagare: Tobias Mattsson, Klas Persson, Tony Lindström, Ola Thorselius, Camilla 
Rickardsson, Susanne Jansson, Charlotte Sjölander, och Morgan Wahlberg  
Frånvarande: Erik Andersson, Tobias Jansson 
 

1. Mötets öppnande  
Ordförande Klas Persson förklarade styrelsemötet öppnat. 
Till sekreterare valdes Tobias Mattsson. 
Till justerare valdes Morgan Wahlberg och Charlotte Sjölander 
 

2. Fastställande av dagordning 
Dagordningen godkändes av mötesdeltagarna. 
 

3. Anmälan idrottsevenemang 
Anmälan till Polismyndigheten lämnades in 8 oktober. Polisen har begärt in kompletterande 
uppgifter i omgångar som vi har besvarat. Under handläggningstiden har maxantalet 
åskådare ändrats från 50 personer till 300 personer för att sedan ändras tillbaka till 50 
personer för Uppsala Län på grund av de lokala restriktionerna. Det kan ha försvårat 
handläggningen av ärendet.  
 
Vi har i dagsläget varken fått ja eller nej från Polisen på vår ansökan. 
 
Om det tillåts fler än 50 åskådare och om det ska hållas 1 meters avstånd mellan alla 
åskådare så kan vi få in 65-70 åskådare i Frösåkerhallen. 
 

4. IBK Covid-19 regler 
Reglerna är publicerades på hemsidan 2020-11-01 under Dokument och mappen ”Covid-19, 
IBK Östhammar regler”. 
https://www.laget.se/IBKOsthammar/Document 
 
Det är viktigt att lagledare i IBK kontaktar motståndarlagets lagledare och informerar om 
reglerna som gäller i Frösåkershallen. 
 
Sekreterare Tobias kommer att göra en nyhet på Laget.se att Covid-19 reglerna är 
publicerade och att de ska hållas. Styrelsen kan komma att ändra reglerna beroende hur 
pandemin utvecklas.  
 

5. Försäljning 
Försäljning behövs för att klara vår budget. I dagsläget är det inte aktuellt med försäljning 
pga. pandemin. Vi siktar på försäljning under kvartal 1. 
 



Ordförande Klas tar kontakt med vår kontaktperson på Ravelli för att se vilka digitala tjänster 
de erbjuder för att undvika dörrknackning och manuell leverans av utrustning från säljare till 
respektive köpare. 
 

7. Ekonomi 
Hur klarar sig föreningen om det förblir publikförbud och kiosken håller stängd hela 
säsongen? Behöver vi göra en extra satsning för att locka sponsorer? Kommer det behövas 
extra försäljning? 
 
Föreningens ekonomi var förhållandevis god när vi gick in i den här säsongen och med 
möjligheten att kunna ansöka om stöd/bistånd för minskade intäkter ska föreningen klara 
detta speciella år. 
 
Budgetavstämning planeras in för att följa kassaflödet och ekonomin i föreningen mer 
noggrant än vanliga säsonger. 
 

8. Laget runt 
Ekonomi: 
Fakturor för licenser, sponsorer och medlemsavgifter är utskickade.  
 
Det är flertalet medlemsavgifter som inte är betalade. Sekreterare Tobias skickar ut en nyhet 
på Laget.se om påminnelse att betala medlemsavgiften samt att kolla skräpposten och leta 
efter mail från Billogram ifall man inte sett någon faktura. I samma nyhet ska det göras en 
vädjan om initiativet Stötta oss. Alla intäkter är viktiga i dessa Covid-tider! 
 
Material: 

 Bollpåsen i skåpen i Frösan är nyligen påfylld.  
 Inventering av tröjor är genomförd av materialaren Ola. 
 Stroppar och pluppar är åtgärdade av kommunen. 
 Vi har fått anmärkning från domare att sargen är skadad på vissa ställen och det 

vassa bitar som är en skaderisk för spelarna. Det är nu tillfälligt åtgärdat med 
silvertejp. Ola kommer att inventera sargen denna vecka så vi kan informera 
kommunen hur många sargdelar som måste åtgärdas för att minska skaderisken.  

 
Seniorverksamheten: 
Seniorverksamheten är pausad sedan två veckor tillbaka. Egen träning genomförs nu enligt 
rekommendationer från förbundet. 
 
Ålandslagen är borttagna från serien så när/om serien börjar igen så kommer Ålandslagen 
inte vara med. 
 

9. Övrigt 
De lokala restriktionerna i Uppsala Län är förlängt 2 veckor till 17 november. Förbundet har 
skrivit på hemsidan att de i början av denna vecka ska informera vad som gäller för matcher 
under denna förlängda period. Under styrelsemötet fanns det ingen ny information på 
förbundets hemsida.  
  



10. Nästa styrelsemöte 
Måndag 14 december, 17:00 med efterföljande ledarmöte kl 18:00 med reservation för 
ändringar på grund av pandemin.  
 
Plats Lindgrens Bil 
 

11. Mötets avslutande 
Ordförande avslutade mötet 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
______________________ 
Tobias Mattsson 
 
 
 
 
Justeras   Justeras 
 
 
_________________  __________________ 
Morgan Wahlberg  Charlotte Sjölander 
 
 
 
På grund av pandemin och att detta möte skedde digitalt kommer inga påskrifter av 
protokollet göras innan publicering på hemsida. 


